2020 第十三届上海国际粉末冶金 硬质合金与先进陶瓷展览会

PM China & CCEC China & IACE China 2020



2020.03.24~26 上海世博展览馆

Shanghai World Expo Exhibition Center

主办单位 Organizer



聚焦前沿科技产品的权威平台

Authoritative Platform Converging Cutting-Edge Technology

随着"中国制造2025"战略的加速推进,高性能材料、新型成形加工技术及相关设备在中国迎来广阔的发展前景且市场潜力巨大。上海国际粉末冶金、硬质合金与先进陶瓷展览会契合"中国制造2025"国家战略,为国内外厂商提供了一个技术交流、产品展示和贸易洽谈的最佳平台。经过13年的精心打造和磨炼,该展会不仅发展成为广大参展展商结识新客户的理想场所,同时推动新材料行业的发展,促进贸易合作、市场开发,引领行业趋势。

展会汇聚数百家行业领军企业,集中展示:高性能材料、先进陶瓷产品、新型成形加工技术、高精度零部件制造技术、智能制造技术、3D打印技术等当今世界最先进的工艺技术、生产设备和优质产品。

本届展览会,我们将继续深化展会内涵,秉承推动行业发展的服务宗旨,以全新的理念为广大中外参展商提供 一个高质量的拓展市场、技术交流、推广新品、寻找合作伙伴的国际商贸平台。

With the acceleration of the "Made in China 2025" strategy, high-performance materials, new forming and processing technologies and related equipment have ushered in broad development prospects and have huge market potential in China. Shanghai International Exhibition for Powder Metallurgy, Advanced Ceramics and Cemented Carbides fits into the "Made in China 2025" national strategy, providing domestic and foreign manufacturers with the best platform for technical exchange, product display and trade negotiation. After 13 years of careful construction and tempering, the exhibition has not only developed into an ideal place for exhibitors to meet new customers, but also promoted the development of new materials industry, market exploration, trade cooperation and led the industry trend.

Hundreds of leading enterprises converge in the exhibition and showcase advanced technologies, equipments and high-quality products, such as: high-performance materials, advanced ceramics products, new molding and processing technology, manufacturing technology of high precision parts, intelligent manufacturing technology, 3D printing technology, etc.

The connotation of this year's exhibition will continue to deepen. Adhering to the service tenet of promoting the development of the industry, we provide a high-quality international trade platform for the vast number of Chinese and foreign exhibitors to expand market, exchange technology, promote new products and seek business partners.



学术研讨与实践应用的融合平台

Integration Platform of Academic Research and Practical Application

展会同期将举办多场高品质学术论坛、技术研讨会和产学研对接洽谈会,邀请国内外权威专家学者、科研人才和企业高管参会,与参会嘉宾们分享最新技术和发展趋势,探讨应用方案和实践问题。学术交流与产业化研究充分融合,创新思维和社会实践紧密结合。

There are several high-quality academic forums, technical seminars and Industry-University-Research matchmaking conferences held concurrently. Leading experts, researchers and corporate executives will be invited to share the latest technologies and development trends, discuss the application solutions and practical issues with participants. Academic exchange and industrialization research fully integrated, innovative thinking and social practice are closely integrated.



云集行业优秀企业的品牌展会

Brand Exhibition Gathering Global Top Enterprises

参加PM CHINA、CCEC CHINA和IACE CHINA的企业来自包括:中国、美国、德国、英国、日本、意大利、瑞典、瑞士、法国、荷兰、俄罗斯、加拿大、韩国、奥地利、波兰、新加坡、印度以及中国香港和中国台湾等十九个国家和地区。这些企业在相关领域均享有很高的全球知名度和影响力,引领着行业发展方向和科技创新趋势。

行业领军企业的一致认可,是最具代表性和最有说服力的语言。

Exhibitors of PM CHINA, CCEC CHINA and IACE CHINA are from nearly 19 countries and regions, including China, USA, Germany, UK, Italy, France, Netherlands, Sweden, Switzerland, Austria, Russia, Canada, Japan, South Korea, Poland, Singapore, India, Hong Kong and Taiwan of China, etc. These enterprises have high global popularity and influence in the related fields, and lead the industry development direction and technological innovation trend.

The unanimous approval of these leading enterprises is the most representative and persuasive language.



规模更大效果更佳的优质展会

Excellent Exhibition with Larger Scale and Better Result

PM CHINA、CCEC CHINA 和 IACE CHINA 的展览规模由创办之初的几百平方米,到2019年增长至25,000平方米,年均增长率超过40%,中外参展企业450多家。

预计2020年展览总面积将超过30,000平方米,参展企业有望超过500家。

The exhibition scale of PM CHINA, CCEC CHINA and IACE CHINA increased from hundreds square meters at the beginning to 25,000 sq.m in 2019 with an average annual growth rate of over 40% and more than 450 domestic and foreign exhibitors.

In 2020, it is expected that the total exhibition area will exceed 30,000 square meters with more than 500 exhibitors.

聚集前沿科技 展示尖端产品

Convergence of Cutting-edge Technology & Products







关注展会微信 获取一手资讯



联系人: 陈 专 手机: 18616016151 (微信同手机号)

邮 箱: cz@unirischina.com QQ: 2570707781